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JEGYZŐKÖNYV 

 

 

Készült: Szántód Község Önkormányzata Képviselő-testületének 2022. június 30. napján 

megtartott nyilvános  üléséről.  

 

Az ülés helye: Szántód Községháza  

 

Jelen vannak:  Vizvári Attila polgármester, Kurdiné Éberhardt Edit alpolgármester, Hollósi 

Dezső,  Mucza Milán, Németh Zoltán képviselők, Magyar Szilvia vezető-főtanácsos 

Köselingné dr. Kovács Zita jegyző megbízásából. 

 

Meghívottak: Magyar Tibor az Enerin Esco Energatika Kft. képviseletében.  

     

Vizvári Attila polgármester: Köszönti az ülésen megjelent képviselőket, a meghívott 

vendéget. Megállapítja, hogy a képviselő-testület 5 tagjából 5 fő jelen van, az ülés 

határozatképes, azt megnyitja. Ismerteti az ülés napirendjét:  

1.) Tájékoztatás a közvilágítási rendszer ledesítésének  lehetőségéről 

2.) Szántód Község hatályos Településrendezési Eszközeinek 3. számú módosítása 

3.) A helyi szociális ellátásokról szóló rendelet módosítása 

4.) Háztartási szennyvíz begyűjtésére vonatkozó közszolgáltatásról szóló rendelet 

módosítása 

5.) Hozzájárulás a gyermekétkeztetés térítési díjáról szóló rendelet módosításához 

6.) Szántód, 292 hrsz. ingatlan bérleti szerződés ügye 

7.) Beszámoló a 2021. évi Étkeztetési feladatok ellátásáról 

8.) Beszámoló a 2021. évi könyvtári feladatok ellátásáról 

9.) Beszámoló az önkormányzati társulásokban végzett tevékenységről 

Két további napirendi pont felvételére tesz javaslatot. Tegnap érkezett az anyag és a kérés, így 

a  10. napirendi pontban  javasolja a Szántód- Kőröshegy-Kereki kerékpárút közbeszerzésével 

kapcsolatos döntéshozatalt.  A 11. pontban Egyéb önkormányzati ügyek napirendi pont 

felvételét javasolja. Van a képviselőknek ezen felül napirendet érintő javaslata? Amennyiben 

nincs, aki az elhangzott javaslat elfogadásával  egyetért,  kéri, kézfelemeléssel szavazzon. 

 

A képviselő-testület – a szavazásban részt vesz 5 képviselő - 5 igen szavazattal, 0 nem 

szavazattal és 0 tartózkodással a napirend elfogadásáról az alábbi határozatot hozza: 

 

Szántód Község Önkormányzata Képviselő-testületének 

64/2022.(VI.30.) Kt. határozata 

 

Szántód Községi Önkormányzatának Képviselő-testülete 2022. június 30.-i nyilvános 

testületi ülésén az alábbi napirendet tárgyalja: 

1.) Tájékoztatás a közvilágítási rendszer ledesítésének  lehetőségéről 

2.) Szántód Község hatályos Településrendezési Eszközeinek 3. számú 

módosítása 

3.) A helyi szociális ellátásokról szóló rendelet módosítása 

4.) Háztartási szennyvíz begyűjtésére vonatkozó közszolgáltatásról szóló 

rendelet módosítása 

5.) Hozzájárulás a gyermekétkeztetés térítési díjáról szóló rendelet 

módosításához 
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6.) Szántód, 292 hrsz. ingatlan bérleti szerződés ügye 

7.) Beszámoló a 2021. évi Étkeztetési feladatok ellátásáról 

8.) Beszámoló a 2021. évi könyvtári feladatok ellátásáról 

9.) Beszámoló az önkormányzati társulásokban végzett tevékenységről 

    10.) Szántód-Kőröshegy- Kereki kerékpárút fejlesztés közbeszerzési eljárásával 

kapcsolatos döntés. 

     11.) Egyéb önkormányzati ügyek 

Zárt ülés. 

Felelős: Vizvári Attila polgármester 

Határidő: értelem szerint azonnal 

 

NAPIREND TÁRGYALÁSA: 

 

1.)Tájékoztatás a közvilágítási rendszer ledesítésének  lehetőségéről 

Előadó: Magyar Tibor Enerin Kft. 

Az írásos előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva. 

 

Vizvári Attila polgármester: Felkéri az Enerin Kft. képviseletében megjelent Magyar Tibor 

urat, tájékoztassa a képviselőket arról, hogyan lehetne a községükben a közvilágítást 

korszerűsíteni, ezzel a költségeket csökkenteni.  

 

Magyar Tibor Enerin Kft.: A képviselő-testület köszöntése után elmondja, hogy jó pár éve járt 

már Szántódon, amikor először merült fel az igény a közvilágítás korszerűsítésére. A látogatása 

most különösen időszerű, mert a Kormány az egyetemes energiaszolgáltatásból az 

önkormányzatokat kivette, ettől fogva a közvilágítás 32 Ft/kwh árat felszabadította. Több, mint 

400 településen üzemeltetnek, Szántódra is elkészítették az árajánlatukat, amely az energia-

felhasználás költségeinek csökkentésére irányul. Minden település szembesülni fog a radikális 

áremelkedéssel, azok a települések is, amelyeket két éves szerződést kötöttek,  legkésőbb 2023  

a év végére megtapasztalják, hogy 300-400 %-os  áremelkedés várható a villamosenergia 

ellátásban. A rendszerhasználati díj még nincs ebben. A polgármester úrtól megkapta a főbb 

adatokat, így elkészítette az árajánlatot a település közvilágítás korszerűsítérésre és 

üzemeltetésére. Amit most csak villamosenergia ellátásra költ a település (ebben nincs benne a 

rendszerhasználati díj) éves szinten: 4 millió 684 ezer forint. Ennek egy háromszáz százalékos 

emelkedésére lehet számítani. Ennek megoldására minden település megpróbál megoldást 

találni. Mivel a közvilágításról gondoskodni kell, a megoldás az energiatakarékos lámpatestek 

felszerelése, amellyel kb. 50 %-os megtakarítást lehet elérni. Ezt tartalmazza az általuk készített 

árajánlat, amelyet részletesen ismertet. Elmondja, hogy az árajánlat tartalmazza a teljes 

tervezést, az engedélyeztetési eljárást, a régi lámpatestek leszerelésének költségét, az új 

lámpatestek felszerelési költségét  és a megtérülési idő végéig 100 %-os garanciát adnak  az 

összes beépített eszközre. A beruházás bruttó költsége 72 390 000 Ft. A megtakarítás 4.718 302 

Ft. Részletesen ismerteti az ESCO konstrukció lényegét, az eddig megvalósított nagyobb 

projekteket. Úgy gondolja, ettől jobb ajánlatot az önkormányzat nem fog tudni kapni. Várja a 

kérdéseket. 

 

Vizvári Attila polgármester: Sajnos nem tudja, meddig marad az állami támogatás, és milyen 

formában lesz  jövőben.  

 

Magyar Tibor Enerin Kft. : Biztosan marad valamilyen formában a támogatás, hisz enélkül nem 

tudják megfizetni az önkormányzatok a villamosenergiát.  Az energiafogyasztást csökkenteni 

kell, gondolkodni kell az energiaelőállításában, valamint annak tárolásában is. 
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Vizvári Attila polgármester: Több lehetőség van, ha megbontva korszerűsítenénk, arra is van 

lehetőség, hogy a futamidőt csökkentve, saját részt hozzátéve meg lehet valósítani?  

 

Magyar Tibor Enerin Kft. : Trafó körzetekre megbontva nem javasolja korszerűsíteni, mert a 

megtakarítás mértéke nem lesz arányos, és a lakosság részéről sem szerencsés. Első körben a 

saját rész hozzátételt sem javasolja, ennek részleteit is ismerteti. Lehetőség van az 

előtörlesztésre, a futamidő csökkentésére. 

 

Vizvári Attila polgármester: A 15 éves futamidőt aggályosnak tartja. Legfőképpen azért, mert 

nem szeretne adósságot hagyni  az utókorra. 

 

Magyar Tibor Enerin Kft.: Elmondja,  hogy az összes Balaton-parti település kész van, Zamárdi 

és Balatonszárszó van még vissza. 2015 óta fejlesztenek. Sehol nem merült fel probléma, sem 

működtetésre, sem üzemeltetésre. Elmondja, hogy 270 ezer led lámpát üzemeltetnek, a 

körültekintő tervezésnek köszönhetően az éves meghibásodási arányuk 1,17 %/év.  

 

Németh Zoltán képviselő: Az előző évhez viszonyítva milyen nagyságrendű áremelkedés volt 

az évben? 

 

Magyar Tibor Enerin Kft.: 30-40 %. Hónapról hónapra emelkednek az árak. Óriási gond van a 

piacon, de azok az árak, amit a szerződésben vállalnak, az az ő kockázatuk. Ha most hoznának 

döntést, akkor is csak jövőre tudnák megvalósítani,  a tervezés, a közbeszerzési eljárás 

lebonyolítása mind idő, beleérnek a magasabb költségekbe, de ha várnak, akkor 2024-nél előbb 

biztos nem lehet megvalósítani.  

 

Vizvári Attila polgármester: Meddig kell ezt eldönteni, hogy a legoptimálisabb kivitelezést 

lehessen megvalósítani? 

 

Magyar Tibor Enerin Kft.: Tegnap. Minden perc azért számít, mert a tervezési időszakot nem 

tudják lerövidíteni. Ahhoz,  hogy decemberben elinduljon a közbeszerzési eljárás,  kell  fél év 

előkészítés.  

 

Kurdiné Éberhardt Edit alpolgármester: Minél később döntünk, annál többe fog kerülni. 

 

Vizvári Attila polgármester: megkérdezni, tudna-e olyan ajánlatot adni, amelyben a felét 

kifizetné az önkormányzat? 

 

Magyar Tibor Enerin Kft. A kérdés az, hogy mire hozzák ki, 10 évre, megtérülésre? Maradjon 

a 13 év? 

 

Vízvári Attila polgármester: Maradjon a 10 év,  önerő 50 %.  

 

Németh Zoltán képviselő: Vegyék figyelembe a karácsonyi díszkivilágítást biztosító 

lámpatesteken  felszerelt  dobozok magasságát, ne kelljen a fejlesztés után plusz költségen a 

dobozokat rakosgatni.  

 

Magyar Tibor Enerin Kft. Minden megoldható, az esetlegesen sötét foltokat is számolják össze, 

célszerű beletenni azt fejlesztést is. Röviden elmondja a tervezés menetét, a tender terv 

elkészítését. Elmondja, olyan közbeszerzőt kell kiválasztani, aki ismeri az ESCO konstrukciót. 
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Vizvári Attila polgármester: Várja akkor a megbeszéltek szerint a számításokat, hamarosan 

vissza fognak térni. Megköszöni a tájékoztatást. 

 

Magyar Tibor az Enerin Kft. képviseletében elköszön a képviselőktől és elhagyja az üléstermet. 

 

2.) Szántód Község hatályos Településrendezési Eszközeinek 3. számú módosítása 

Előadó: Madarászné Tóth Ildikó vezető-főtanácsos 

Az előterjesztés írásban a jegyzőkönyvhöz csatolva.  

 

Madarászné Tóth Ildikó vezető – főtanácsos: Részletesen ismerteti az írásos előterjesztést, az 

előzményeket. Elmondja, hogy a Balaland Kft. kérelemmel fordult az önkormányzathoz, az 

ingatlanra vonatkozóan kérte a hatályos építésügyi előírások módosítását. 2021. év 

szeptemberben született a testület döntése, amelyben a  kezdeményezést  nem fogadta el, kérte, 

dolgozzák ki pontosan,  látványtervi szinten,  a két épület-együttest összekötő folyósót,  és 

készítsenek elő egy településrendezési szerződést, amelyben  az önkormányzat biztosítékokat 

kaphat arra, hogy a parti közhasznú, használatú sáv tényleg közhasznú lehessen, és a 3 méter 

széles lejáró útnak a mindenkori közhasználatúsága is  biztosítva legyen. A tervek elkészülte 

lassan ment, nem nagyon tudták megcsináltatni, végül elkészültek a látványtervek. A főépítész 

azt javasolta, egyeztessenek, erre vonatkozóan jól elhúzódott az eljárás, tél vége felé a főépítész 

leírta, be kell adni a terveket,  a döntés ez után következik. Márciusban megkeresték újra, a 

megkeresését követően készítették elő a településrendezési szerződést, mivel az előző hatályát 

vesztette. Az állami főépítész javasolta,  olyan településrendezési szerződést kell kötni, 

amelyben rögzítve van a földhivatali ingatlannyilvántartásba történő bejegyzés, ez az egyetlen 

egy biztosíték arra, hogy mindenkor hivatalosan meg tudjuk követelni a part nyitottan történő 

használatát. Elkészültek az általunk elfogadásra javasolt településrendezési szerződés-

tervezetek, május közepén jött rá válasz. Minden olyan lényegi pontot kivettek belőle, ami az 

önkormányzatnak a biztosítékot jelenti. Levette a 10 méter szélességet is, amit a szabályozási 

terv tartalmaz. Abba is bele ment volna az önkormányzat, ha a part menti sávban 2-3 méter 

széles gyalogutat biztosítanak a 10 méterrel szemben, de ha már településrendezési szerződést 

kötünk, akkor már ragaszkodjunk a 10 méterhez. Kihúztak minden olyat,  ami fontos. Két 

határozati javaslatot készített,  annak megfelelően, milyen döntést hoz a testület. Ha  elfogadják 

a kezdeményezést, ez az A alternatíva, amelyet részletesen ismertet. Tehát ha  elfogadja a 

testület, és tárgyalásos eljárás formában lefolytatja a településrendezési eszközök módosítását, 

akkor az A alternatívát szükséges elfogadni. Ha úgy dönt a képviselő testület, azok a feltételek, 

amelyeket a településrendezési szerződésben próbáltak előírni, maradjanak továbbra is, akkor 

az önkormányzat  a  kezdeményezés alapján nem folytatja le a településrendezési eszközeinek 

módosítását, akkor B alternatívát kellene elfogadni.  

 

Vizvári Attila polgármester: Javaslom elfogadni a B alternatívát, annál is inkább, mert ha az A-

t elfogadjuk, akkor örökre elfelejthetjük azt a részt. 

 

Kurdiné Éberhardt Edit képviselő: Egyetért, ez mindannyiuk döntése. 

 

Németh Zoltán képviselő: Egyetért ő is.  

 

Mucza Milán képviselő: Nem lesz olyan, hogy átlépnek rajtunk, bírósághoz fordulhatnak? 

 

Madarászné Tóth Ildikó-vezető-főtanácsos: Mivel önkormányzati rendeletről van szó, csak az 

önkormányzat tudja módosítani. 
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Vizvári Attila polgármester: Aki egyetért az előterjesztésben szereplő B határozati javaslat 

elfogadásával, kéri, kézfelemeléssel szavazzon. 

 

A képviselő-testület – a szavazásban részt vesz 5 képviselő - 5 igen szavazattal, 0 nem 

szavazattal és 0 tartózkodással az alábbi határozatot hozza: 

 
Szántód Község Önkormányzata Képviselő-testületének 

65/2022.(VI.30.) Kt. határozata 

 

1./ Szántód Község Önkormányzat Képviselő-testülete a Szántód, 1163/3 hrsz.-ú ingatlan 
telektömbjére vonatkozó módosítási igényt nem elfogadja el, mivel az önkormányzati 
érdekek érvényesítését biztosító településrendezési szerződésben foglaltakat a fejlesztő 
nem fogadta el, illetve azt az önkormányzat számára kedvezőtlen feltételekhez kötné.  
 
2./ A Helyi Építési Szabályzat Vt-8 jelű építési övezet 5. §. (2) és (3) bekezdésekben foglalt 
előírásait a kezdeményező által kérelmezettek szerint nem kívánja módosítani, nem 
folytatja le a hatályos településrendezési eszközök módosítási eljárását.  
 
Felelős: Vizvári Attila polgármester 
Határidő: értelem szerint. 
  

3.)A helyi szociális ellátásokról szóló rendelet módosítása 

Előadó: Magyar Szilvia vezető-főtanácsos 

Az írásbeli előterjesztés csatolva. 

 

Magyar Szilvia vezető-főtanácsos: Ismerteti az előterjesztést. Elmondja, a szolgáltatásban 

érintett  két étterem vezetője bejelentette, hogy július 1-jével megemeli az ebéd árát, a  magas 

élelmiszeripari árakra, energiaárakra tekintettel. A térítési díj gyakorlatilag 2018 óta  nem 

változott. A jelenlegi normatívával számolva a szociális  ebéd térítési díja 800 Ft/nap-ra 

emelkedik. Mivel a térítési díjat a szociális ellátásokról szóló rendelet tartalmazza, 

rendeletmódosítás szükséges.  

 

Vizvári Attila polgármester: úgy gondolja, az ellátottak számára még mindig egy jó lehetőség 

a szolgáltatás megrendelése. Az árak magasak, nem lehet tudni, meddig fognak  emelkedni. 

Van kérdés a napirenddel kapcsolatban? Amennyiben nincs, aki az előterjesztett határozati 

javaslat elfogadásával egyetért, kérem, szavazzon. 

 

A képviselő-testület – a szavazásban részt vesz 5 képviselő - 5 igen szavazattal, 0 nem 

szavazattal és 0 tartózkodással az alábbi határozatot hozza: 

 
Szántód Község Önkormányzata Képviselő-testületének 

66/2022.(VI.30.) Kt. határozata 

 
Szántód Község Önkormányzat Képviselő-testülete a szociális étkeztetést biztosító Levandbok 

Kereskedelmi és Szolgáltató kft. (8660 Tab, Munkás u. 18. képviseli: Puruczky András) valamint 

Horváth Zsolt (8622 Szántód, Szántódi u. 22.) egyéni vállalkozó által bejelentett szociális 

étkeztetés önköltségi árának  1.097  Ft-ra történő emelését elfogadja. 

Felhatalmazza a polgármestert, hogy a Szolgáltatókkal   kötött megállapodásokat  a fentiek szerint 

módosítsa.   

Felelős: Vizvári Attila  polgármester 

Határidő: értelem szerint azonnal 
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Vizvári Attila polgármester: Aki az előterjesztett rendelet tervezet elfogadásával egyetért, kéri, 

kézfelemeléssel szavazzon. 

 

A képviselő-testület – a szavazásban részt vesz 5 képviselő - 5 igen szavazattal, 0 nem 

szavazattal és 0 tartózkodással az alábbi rendeletet alkotja: 

 

Szántód Község Önkormányzata Képviselő-testületének 

8/2022.(VI.30.) önkormányzati rendelete 

a helyi szociális ellátásokról szóló 7/2021.(VI.11.)  

önkormányzati rendelet módosításáról 

 

A kihirdetett rendelet a jegyzőkönyvhöz csatolva. 

 

4.) Háztartási szennyvíz begyűjtésre vonatkozó közszolgáltatásról szóló rendelet 

módosítása 

Előadó: Vizvári Attila polgármester 

Az előterjesztés írásban csatolva. 

 

Vizvári Attila polgármester: Felkéri a főtanácsost az előterjesztés ismertetésére. 

 

Magyar Szilvia főtanácsos: Ismerteti az előterjesztést. Elmondja, hogy a közszolgáltatás díja a 

közületi felhasználók tekintetében sem változott 2020 óta. A közszolgáltató megküldte 

javaslatát, ez alapján a nem közművel összegyűjtött háztartási szennyvíz begyűjtésének ára 

közületi felhasználók esetében 2022. július 2. napjától 2.218 Ft/m3 + ÁFA-ra változik. Az 

áremelés lakossági fogyasztókat nem érint. 

 

Vizvári Attila polgármester: Van kérdés az előterjesztéssel kapcsolatban? Kérdés nem hangzott 

el, aki egyetért a rendelet elfogadásával, kérem, kézfelemeléssel szavazzon. 

 

A képviselő-testület – a szavazásban részt vesz 5 képviselő - 5 igen szavazattal, 0 nem 

szavazattal és 0 tartózkodással az alábbi rendeletet alkotja:  

 

Szántód Község Önkormányzata Képviselő-testületének 

9/2022.(VI.30.) önkormányzati rendelete 

 a nem közművel összegyűjtött háztartásai szennyvíz begyűjtésére vonatkozó 

közszolgáltatásról szóló 11/2015.(XI.30.) önkormányzati rendelet módosításáról. 

 

A kihirdetett rendelet a jegyzőkönyvhöz csatolva. 

 

5.) Hozzájárulás a gyermekétkeztetés térítési díjáról szóló rendelet módosításához 

Előadó: Vizvári Attila polgármester 

Az előterjesztés írásban csatolva. 

 

Magyar Szilvia vezető-főtanácsos: Ismerteti az előterjesztést. A pénzügyi gondnokság vezetője 

a magas élelmiszerárak hatására kénytelen a gyermekétkeztetés térítési díját emelni. A térítési 

díjat Balatonföldvár Város Önkormányzatának rendelete tartalmazza, a rendelet módosítása 

szükséges, az érintett önkormányzatok hozzájárulása mellett. 

 

Vizvári Attila polgármester: Mivel kérdés, hozzászólás nem hangzott el, a határozati javaslat 

elfogadására tesz javaslatot. Aki egyetért, kézfelemeléssel szavazzon. 
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A képviselő-testület – a szavazásban részt vesz 5 képviselő - 5 igen szavazattal, 0 nem 

szavazattal és 0 tartózkodással az alábbi határozatot hozza:  

 

Szántód Község Önkormányzata Képviselő-testületének 

67/2022.(VI.30.) Kt. határozata 

 
Szántód Község Önkormányzatának Képviselőtestülete Balatonföldvár Város 
Önkormányzata Képviselő-testületének a gyermekétkeztetés intézményi térítési díjáról 
szóló 10/2021. (XII.27.) önkormányzati rendelet módosításáról szóló rendelet tervezetét 
megismerte, a rendelet módosításához az előterjesztés szerinti tartalommal hozzájárul. 
 
Felelős: Vizvári Attila polgármester 
Határidő: 2022. június 27. 
 
6.)  Szántód, 292 hrsz. ingatlan bérleti szerződés ügye 
Előadó: Vizvári Attila polgármester 
Az előterjesztés írásban csatolva. 
 
Vizvári Attila polgármester: Ismerteti a bérleti szerződés iránti kérelmet, és az elkészített bérleti 
szerződés tervezetet. Elmondja, hogy a korábban megkötött bérleti szerződéseket vették alapul, 
az ott megszabott négyzetméter árat alkalmazták. 107 m2 területről van szó, melyet az év 
végéig, kert céljára adnának bérbe a szomszédnak. A terület nem megközelíthető közúton. 
 
Németh Zoltán képviselő: A terület értékesítését javasolja. 
 
Vizvári Attila polgármester: Azzal várjanak, nincs hasznosítható útkapcsolata, az övezeti 
besorolásokat is figyelembe kell venni. Van már kérdés, hozzászólás? Mivel kérdés, 
hozzászólás nem hangzott el, a bérleti szerződés elfogadására tesz javaslatot. 
 

A képviselő-testület – a szavazásban részt vesz 5 képviselő - 5 igen szavazattal, 0 nem 

szavazattal és 0 tartózkodással az alábbi határozatot hozza:   

 

Szántód Község Önkormányzata Képviselő-testületének 

68/2022.(VI.30.) Kt. határozata 

 

Szántód Község Önkormányzat Képviselő-testülete a szántódi 292 hrsz. alatt felvett 

„kivett beépítetlen terület ” megjelölésű, 107 m2   ingatlant 2022. július 1.  napjától 2022. 

december 31. napjáig bérbe adja Révész Istvánné Szántód, Jókai u. 15. szám alatti lakos  

részére. A bérleti díjat  12.000.- Ft-ban állapítja meg. A bérlő köteles a bérelt terület 

folyamatos karbantartásáról gondoskodni.  

A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a bérleti szerződés aláírására.  
Felelős: Vizvári Attila polgármester 
Határidő: értelem szerint 
 
7.) Beszámoló a 2021. évi Étkeztetési feladatok ellátásáról 

Előadó: Vizvári Attila polgármester 

Az előterjesztés írásban csatolva. 

 

Vizvári Attila polgármester: A képviselők írásban megkapták a beszámolót, van kérdés az 

előterjesztéssel kapcsolatban? Mivel kérdés nem hangzott el, a beszámoló elfogadására tesz 

javaslatot. Aki egyetért, kézfelemeléssel szavazzon. 
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A képviselő-testület – a szavazásban részt vesz 5 képviselő - 5 igen szavazattal, 0 nem 

szavazattal és 0 tartózkodással az alábbi határozatot hozza:  

 

Szántód Község Önkormányzata Képviselő-testületének 

69/2022.(VI.30.) Kt. határozata 

 

Szántód Község Önkormányzat Képviselő-testülete az önkormányzat 2021. évi szociális 

alapszolgáltatás – étkeztetés – szakmai munkájáról szó beszámolót elfogadja. 

Felelős: Vizvári Attila polgármester 

Határidő: értelem szerint 

 

8.) Beszámoló a 2021. évi könyvtári feladatok ellátásáról 

Előadó: Vizvári Attila polgármester 

Az előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva. 

 

Vizvári Attila polgármester: Ismerteti a Megyei Könyvtár 2021. évi településen végzett 

munkájáról szóló beszámolót. Van kérdés a beszámolóval kapcsolatban? Mivel kérdés nem 

hangzott el, a beszámoló elfogadására tesz javaslatot. Aki egyetért, kézfelemeléssel szavazzon. 

 

 

A képviselő-testület – a szavazásban részt vesz 5 képviselő - 5 igen szavazattal, 0 nem 

szavazattal és 0 tartózkodással az alábbi határozatot hozza:   

 

Szántód Község Önkormányzata Képviselő-testületének 

70/2022.(VI.30.) Kt. határozata 

 
Szántód Község Önkormányzatának Képviselőtestülete a Takács Gyula Megyei Hatókörű 
Városi Könyvtár 2021. évben Szántód községben végzett könyvtári szolgáltatásról szóló 
beszámolóját elfogadja. 
Felelős: Vizvári Attila polgármester 
Határidő: 2022. július 31. 

 

9.) Beszámoló az önkormányzati társulásokban végzett tevékenységről 

Előadó: Vizvári Attila polgármester 

Az előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva. 

 

Vizvári Attila polgármester: Ismerteti az előterjesztést. Van kérdés a beszámolóval 

kapcsolatban? Kérdés nem hangzott el, a beszámoló elfogadására tesz javaslatot. Aki egyetért, 

kézfelemeléssel szavazzon. 

 

A képviselő-testület – a szavazásban részt vesz 5 képviselő - 5 igen szavazattal, 0 nem 

szavazattal és 0 tartózkodással az alábbi határozatot hozza:   

 

Szántód Község Önkormányzata Képviselő-testületének 

71/2022.(VI.30.) Kt. határozata 

 

Szántód Község Önkormányzat Képviselő-testülete az önkormányzati társulásokban 

végzett tevékenységről szóló beszámolót elfogadja. 

Felelős: Vizvári Attila polgármester 

Határidő: értelem szerint 
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10.) Szántód-Kőröshegy-Kereki kerékpárút fejlesztés közbeszerzési eljárásával 

kapcsolatos döntés. 

Előadó: Vizvári Attila polgármester 

Az előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva. 

 

Vizvári Attila  polgármester: Öt éve húzódik ez az egész dolog, már az elején megmondta, nem 

lesz belőle semmi. Hát úgy néz ki sajnos, hogy igaza lett. Lezárult a  közbeszerzés. Abban kéne 

döntenünk,  hogy a közbeszerzést eredményesnek nyilvánítjuk, de szerződést nem tudunk majd 

kötni a kivitelezővel, mert nincs rá anyagi forrás. Elmondja, hogy az első szakaszra, amelyben 

érintettek, 3 millió 100 forint értékű munkára több ajánlat érkezett, a legjobb ajánlat, ami 

érkezett rá, 19,2 millió forint. Az 540 milliós összköltségű projekt, ami eredetileg tervezve volt 

rá, öt éve után, azzal szemben,  1 milliárd forint értékű ajánlat jött. Példaként hozza fel, hogy 

az autópálya csomópontnál előírták, hogy acélhidat kell építeni. Hogy megmentsék az egészet, 

az a döntés született, hogy csak a  Kereki rész épüljön meg. Nem lehet, hogy megépüljön 

Szántód, mert nem tudnánk hozzátenni 16 millió forintot, kimarad Kőröshegy is, egy szakasz 

épülne meg, olyan csodálatos kerékpárút lesz, hogy a semmiből indul és a semmibe ér.  

  

Madarászné Tóth Ildikó vezető-főtanácsos: Azért nem egészen, mert a Kereki-Tab között 

építendő kerékpárút engedélyeztetés alatt van. 

 

 

Vizvári Attila polgármester: De hol van Kereki Tabhoz? 25 km? Mire az építéshez érünk, már 

többszöröse lesz annak is a költsége. Abban kellene dönteni, mivel eredményes lett a 

közbeszerzés, elfogadjuk  azt, ami a határozati javaslatban le van írva: „a szerződés akkor lép 

hatályba, amennyiben a hiányzó fedezet  biztosítására irányuló igény elfogadásra kerül az 

illetékes szerv vagy hatóság részéről. A szerződés hatálybalépésére legfeljebb fél év áll 

rendelkezésre, ezt követően a felek szankciómentesen szabadulnak a kötelemből.” és nem 

fogunk kötni szerződést, így van? 

 

Magyar Szilvia vezető-főtanácsos: A határozati javaslatot tegnap kapta meg e-mailen, a kereki 

polgármester úr küldte át, a kőröshegyi  kérés az volt, hogy minél előbb döntsenek a testületek. 

A kereki polgármester úr tájékoztatta őt, hogy a Kőröshegyi polgármester beszélt telefonon az 

érintett polgármesterekkel, a kereki polgármester a  megbeszélésre is elment. A költségek 

általuk nem ismertek, kivéve az az anyag, amit tegnap kért át a projektmenedzsertől, aki 

megküldte a döntéselőkészítő jegyzőkönyvet, amit továbbküldött a képviselőknek. Igazán nem 

tud mit mondani, úgy gondolja, voltak  eddig is kifizetett költségek, a tervezés költsége, a 

nyilvánosság, illetve a projektmenedzsment, de ezeket ők nem ismerik, mert Kőröshegy a 

gesztorönkormányzat, ők bonyolítják a projektet. Ha nem valósul meg a projekt, biztosan vissza 

kell fizetni a kapott támogatást, de az eddig kifizetett díjakat is. Ezek összege általuk nem 

ismert,  nem kaptak tájékoztatást erről. Ilyen a közbeszerzés költsége is. Majd a szántódi 

határozati javaslatot ismerteti. Megkérdezi a polgármestert, hogy a szántódi szakaszra is nyújt-

e  be a Támogató kiegészítő támogatási kérelmet?  

 

Vizvári Attila polgármester: Beszélt a kőröshegyi polgármesterrel telefonon, azt mondta, 

benyújtják a hiányzó részre a támogatási kérelmet.  

 

Németh Zoltán képviselő: Az eddig költségekkel mi lesz?  
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Magyar Szilvia főtanácsos: Elmondja, a tegnapi kereki ülésen telefonon tájékoztatta a 

kőröshegyi polgármester a kereki képviselőket arról, hogy a költségek tekintetében a 

költségvetés 9. melléklete alapján be fognak nyújtani egy kérelmet. A cél az, hogy legalább egy 

szakasz megvalósuljon Kerekiben, hogy ne kelljen visszafizetni.  Kőröshegynek 5 évi munkája 

van ebben a projektben. 

 

Vizvári Attila polgármester: Ez a helyzet ezzel a kerékpárúttal. 

 

Kurdiné Éberhardt Edit alpolgármester: Aggályosnak tartja ezt a döntést. Ha most nem 

mondunk nemet, mert megszavazzuk, megeshet az, hogy vissza kell fizetnünk 19 milliót 

forintot? 

 

Vizvári Attila polgármester: Dehogy kell, ezt nem vállaltuk.  

 

Madarászné Tóth Ildikó vezető-főtanácsos: Javasolja, hozzák meg úgy a döntést, hogy 

elfogadja, de az elmaradt beruházás eddigi előkészítő költségeiből semmilyen költségrészt nem 

finanszíroz. 

 

Kurdiné Éberhardt Edit alpolgármester: Ezt jónak tartja. 

 

Vizvári Attila polgármester: Részéről nincs akadálya ezzel a megjegyzéssel elfogadni. Akkor 

aki egyetért a határozati javaslat elfogadásával  azzal, hogy Szántód a projekt eddigi előkészítési 

költségeihez semmilyen mértékben nem tudnak  hozzájárulni, kérem név szerinti szavazatát. 

 

 
A képviselő-testület – a szavazásban részt vesz 5 képviselő -  Hollósi Dezső igen, Kurdiné Éberhardt 

Edit igen, Mucza Milán  igen,  Németh Zoltán  igen, Vizvári Attila igen  szavazattal az alábbi 

határozatot hozza:  

 

Szántód Község Önkormányzata Képviselő-testületének 

72/2022.(VI.30.) Kt. határozata 

 

Szántód Község Önkormányzatának Képviselő-testülete Kőröshegy Község Önkormányzata, 

mint meghatalmazott Ajánlatkérő (a továbbiakban: Ajánlatkérő)   által kezdeményezett „TOP-

3.1.1-16-SO1-2017-00006-kerékpárút fejlesztés” tárgyú közbeszerzési eljárással kapcsolatban a 

Bíráló Bizottság javaslata alapján a I. részajánlati körben az alábbi eljárást lezáró döntést hozza: 

 

A Stravaco Kft. (6710 Szeged, Szabadkai Út 110.) ajánlattevő által benyújtott ajánlatot 

érvényesnek nyilvánítja, a közbeszerzési eljárást az I. részajánlati körben eredményessé 

nyilvánítja, a közbeszerzési eljárás nyertesének a Stravaco Kft. (6710 Szeged Szabadkai Út 110.)  

ajánlattevőt hirdeti ki, tekintettel arra, hogy a Stravaco Kft. (6710 Szeged Szabadkai Út 110.) 

nyújtotta be a legjobb ár-érték arányú, érvényes és alkalmas ajánlatot, 

Az Ajánlatkérő a hiányzó fedezetének biztosítására igényt (pályázatot, vagy projektjavaslatot, 

vagy támogatásiszerződés-módosítást vagy változásbejelentést) fog benyújtani. A Kbt. 135.§ (12) 

bekezdése alapján a szerződés akkor lép hatályba, amennyiben a hiányzó fedezet biztosítására 

irányuló igény elfogadásra kerül az erre illetékes szerv vagy hatóság részéről. A szerződés 

hatálybalépésére legfeljebb fél év áll rendelkezésre, ezt követően a felek szankciómentesen 

szabadulnak a kötelemből. (Amennyiben a hiányzó fedezet biztosítására irányuló igény nem kerül 

elfogadásra, vagy az igényeltnél kisebb összegben történő elfogadására kerül sor az erre illetékes 

szerv vagy hatóság részéről, az ajánlatkérő jogosult a szerződést – saját forrás biztosításával – 

hatályba léptetni. A saját forrás biztosításával történő hatályba léptetés joga nem jelent erre 

irányuló kötelezettséget, annak kikényszerítésére a nyertes ajánlattevő nem jogosult. A szerződés 
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hatálybalépésére legfeljebb fél év áll rendelkezésre, ezt követően a felek szankciómentesen 

szabadulnak a kötelemből.) 

A képviselő-testület kinyilvánítja, hogy a projekt eddigi előkészítési költségeihez semmilyen 

mértékben nem tud hozzájárulni. 

Felelős: Vizvári Attila polgármester 

Határidő: azonnal  

 

11.) Egyebek 

 

Vizvári Attila polgármester: Felkéri Németh Zoltán képviselőt, terjessze elő a napirendet. 

 

Németh Zoltán képviselő: Az idei költségvetésbe 800 ezer forintot terveztek közterületi 

gépbeszerzésre. Sajnos a gépek elhasználódtak, sokat kell javíttatni. Két damilos fűkasza 

beszerzését javasolja a testületnek, hogy hatékonyan és korszerű gépekkel tudjanak dolgozni.  

Mivel ezen a téren is jelentős áremelkedés volt, kb. 330 ezer forintba kerül egy minőségi 

fűkasza, amelyből két darabot javasol megrendelni.  

 

Vizvári Attila polgármester: Van rá fedezet a költségvetésben, egyetért a beszerzéssel. Aki az 

elhangzottak szerint egyetért a gépbeszerzéssel, kéri, kézfelemeléssel szavazzon. 

 

 

A képviselő-testület – a szavazásban részt vesz 5 képviselő - 5 igen szavazattal, 0 nem 

szavazattal és 0 tartózkodással az alábbi határozatot hozza:   

 
Szántód Község Önkormányzata Képviselő-testületének 

73/2022.(VI.30.) Kt. határozata 

 

Szántód Község Önkormányzatának Képviselő-testülete 2 db fűkasza beszerzéséhez  700 ezer 

forint értékben hozzájárul.  

Felhatalmazza a Gamesz vezetőt, hogy a 2 db fűkasza beszerzésére kérjen be árajánlatot. 

Felelős: Vizvári Attila polgármester 

Határidő: értelem szerint. 

 

Vizvári Attila polgármester: Mivel több napirend nem kerül megtárgyalásra, megköszöni a 

képviselők munkáját, az ülést bezárja. 

 

 

K.m.f. 

 

 

 

 Vizvári Attila       Magyar Szilvia 

 polgármester                 vezető-főtanácsos 
        Köselingné dr. Kovács Zita jegyző 

                                                                                                                       megbízásából 


